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1) Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslår Rene – Ingen indvendinger 
 
 
2) Valg af referent 
Bestyrelsen foreslår Nicolai – Ingen indvendinger 
 
 
3) Formandens beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år (2015) 
Rene fortæller om året, der er gået og hvor meget Julehjælpen er vokset. Han forventer større 
succes i året der kommer med flere medlemmer og flere børn hjulpet end i 2015. Rene håber på, 
at han får mulighed for at trække sig lidt tilbage og lade Julehjælpen køre uden al for mange 
nødvendige indvendinger. Rene har også snakket om Julle og hvor meget nemmere det har været i 
år 2015 at behandle alle ansøgninger og donationer – Og det forventes at der vil være meget 
mindre stress på i året der kommer. I året der gik vandt vi 125.000 hvilket har hjulpet med til at 
give det tilfredsstillende resultat, som vi har fået i 2015. Rene takker af med at sige tak for 2015, 
og at han glæder sig til 2016. 
 
 
4) Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse 
Heidi gennemgår nogle nøgletal fra regnskabet. Heriblandt: 
 
Omsætning: 540.000 
Omkostninger: 420.000 
Vundne konkurrencer: 125.000 
Årets resultat: 120.000 
 
Der forefindes en anmærkning i årsregnskabet, som indikerer at modtagere af gavekort skal 
beskattes af disse. Dog er Julehjælpen ved at komme på en speciel liste hos SKAT, så vores 
modtagere ikke skal beskattes fremover. Der forefindes ligeså en anden anmærkning 
omhandlende manglende bilag. Fremover skal vi være bedre til at huske at gemme bilag på alting. 
 
Der har været diskussion omkring alternativ til udlevering af gavekort, som fx at åbne en konto hos 
Coop og have individuelle kort med kreditmaksimum på. Jannik følger op på dette hos en bekendt 
ved Coop. 
 
I år 2015 er vi blevet momsregistreret, da Julehjælpen udfører salg via Odendo og for mere end 
50.000 årligt. 
 



Alle salg ved loppemarkeder skal kunne dokumenteres – Derfor vælger vi at vi ikke benytter os af 
at afholde loppemarked i år (som udgangspunkt). 
 
Regnskabet godkendes hermed af flertallet. 
 
 
5) Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår, at vi holder kontingentet på kr. 150,00 – Ingen indvendinger 
 
 
6) Ændring af vedtæger 
Joan har fremlagt nedenstående forslag til vedtægterne: 
 
- Kasserer kan IKKE skrive under på vegne af Julehjælpen. 
- Regnskab skal revideres – Ændres til regnskab uden revidering, da det ikke er obligatorisk. 
- Generalforsamling flyttes til Maj, så årsregnskabet kan komme med i indbydelsen. 
- Bestyrelsen vælger revisionsansvarlig for gennemtjek af årsregnskab forinden aflevering 
 
Alle forslag er vedtaget enstemmigt. 
 
 
7) Valg af bestyrelse og to bestyrelsessuppleanter 
På valg fra nuværende bestyrelse: 
 
- Anja Frem Genvalgt 
- Heidi Hecht Genvalgt 
- Jannik Hansen Genvalgt 
 
Indstillet af bestyrelsen til valg: 
 
- Nicolai Ramsby Valgt 
- Henrik Hahn-Nissen Valgt 
- Vicky Hørbye Valgt 
- Susan Arendtsen Valgt 
 
Bestyrelsen består hermed af: 
 
Rene Vahl, Anja Frem, Heidi Hecht, Jannik Hansen, Joan Faurskov, Vicky Hørbye, Susan Arendtsen, 
Nicolai Ramsby, Henrik Hahn-Nissen. Dermed 9 bestyrelsesmedlemmer og ingen suppleanter 
 
Formand og bestyrelsesmedlemmer vælges for 2 år ad gangen – Suppleanter; 1 år ad gangen. 
 
 
 
 
8) Valg af kasserer 
Bestyrelsen indstiller: 



- Allan Kim Nielsen Valgt (med bifald) 
 
 
9) Valg af revisor 
Der skal ikke vælges en revisor, da vi har valgt ikke at få revideret regnskab. Bestyrelsen vælger i 
stedet et revisionsfirma, som kan gennemtjekke regnskabet forinden aflevering, for at tilsikre at 
der ikke er fejl/mangler.  
 
 
10) Forslag fra medlemmerne 
Ingen forslag diskuteret. 
 
 
11) Eventuelt 
Nicolai har fortalt kort om at Julle systemet snart er oppe. 


